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Z á p i s n i c a  číslo 4/2015 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28. mája 2015 o 18.00 hod. v kultúrnom dome 

vo Veľkej Pake 

 

 

 

               Prítomní: 

 

               Ivan Seňan ml.                                                starosta obce 

               Milan Žilinský                                                zástupca starostu 

 

               Poslanci obecného zastupiteľstva: 

                

               Alexander Hunka 

               Ing. Ladislav Kalina  

               Alena Kosťová  

               Ivan Seňan  

               Ing. Július Varga 

 

               Ďalej prítomná:  hlavná  kontrolórka  obce PaedDr. Daniela  Bušinská . 

               Poslanec Štefan Szelle sa ospravedlnil. 

 

              

               Ostatní prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

 

Zasadanie zahájil a viedol starosta obce p. Seňan, ktorý privítal prítomných a 

skonštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci obecného zastupiteľstva, preto toto zasadanie 

vyhlásil za uznášania schopné. 

 

          P. starosta oboznámil prítomných s programom rokovania, ktorý bol nasledovný: 

 
 1.   Otvorenie 

 2.   Voľba návrhovej komisie 

 3.   Kontrola plnenia vlastných uznesení 

 4.   Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Veľká Paka za rok 2014 

 5.   Správa o plnení rozpočtu na rok 2014 

 6.   Záverečný účet obce za rok 2014 

 7.   Správa hlavnej  kontrolórky obce k vykonanej kontrole  

 8.   Návrh komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej politiky                         

       na pridelenie nájomných bytov v 12 BJ 

 9.   Rôzne 

 a/   Žiadosť pána Michala Urbana o natiahnutie asfaltu /betónu/ na prístupovú cestu 

 b/   Žiadosť pána Petra Špirocha o spevnenie prístupovej  cesty 

 c/   Žiadosť  pána  Jozefa Jurányiho o finančný príspevok na oplotenie v uličke 

 d/   Žiadosť o podporu  MČ Bratislava – Vrakuňa  o vstúpení do štrajkovej pohotovosti 

 e/   Žiadosť pani Rozálie Tomovičovej o súhlas s dočasným oplotením   

 f/   Žiadosť pani  Rozálie Tomovičovej o majetkovoprávne usporiadanie  pozemku  

 g/   Zmena cenníka  za prenájom kultúrneho  domu Veľká Paka od 01.06.2015 

10.  Diskusia 

11.  Návrh uznesenia 

12.  Záver 

 

 

 



 3 

  Program  bol zmenený a doplnený  na základe  návrhov  pána poslanca Žilinského: 

  Bod.8 .: Upozornenie hlavnej kontrolórky na hrubé zanedbávanie povinností vyplývajúcich z jej       

  funkcie 
  Bod.9.: Odvolanie hlavnej kontrolórky obce Veľká Paka 

 

    Program  po doplnení návrhov:  

 
   1. Otvorenie 

   2. Voľba návrhovej komisie 

   3. Kontrola plnenia vlastných uznesení 

   4. Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Veľká Paka za rok 2014 

   5. Správa o plnení rozpočtu na rok 2014 

   6. Záverečný účet obce za rok 2014 

   7. Správa hlavnej  kontrolórky obce k vykonanej kontrole  

   8. Upozornenie hlavnej kontrolórky na hrubé zanedbávanie povinností vyplývajúcich z jej       

       funkcie 

   9. Odvolanie hlavnej kontrolórky obce Veľká Paka 

  10.Návrh komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej politiky                         

       na pridelenie nájomných bytov v 12BJ 

  11.Rôzne 

   a/   Žiadosť pána Michala Urbana o natiahnutie asfaltu /betónu/ na prístupovú cestu 

   b/   Žiadosť pána Petra Špirocha o spevnenie prístupovej  cesty 

   c/   Žiadosť  pána  Jozefa Jurányiho o finančný príspevok na oplotenie v uličke 

   d/   Žiadosť o podporu  MČ Bratislava – Vrakuňa  o vstúpení do štrajkovej pohotovosti 

   e/   Žiadosť pani Rozálie Tomovičovej o súhlas s dočasným oplotením   

   f/   Žiadosť pani  Rozálie Tomovičovej o majetkovoprávne usporiadanie  pozemku  

   g/   Zmena cenníka  za prenájom kultúrneho  domu Veľká Paka od 01.06.2015 

  12. Diskusia 

  13. Návrh uznesenia 

  14. Záver 

 

 

 Poslanci obecného zastupiteľstva    j e d n o h l a s n e    schválili  doplnený  program      

 zasadania  obecného  zastupiteľstva. 

     

   Za overovateľov zápisnice boli určení: 

 

   Ivan Seňan st.  a Alena Kosťová 

 

   Za zapisovateľku bola určená: p. Gašpareková  

 

 2.   Voľba návrhovej komisie 

 

 Pán starosta Seňan navrhol zloženie návrhovej komisie: 

 

   Predseda:      Alexander Hunka 

 

   Členovia:        Ing. Július Varga 

                         Ing. Ladislav Kalina      

                 

Poslanci   j e d n o h l a s n e    súhlasili  so  zložením  návrhovej komisie.   

 

  

 3.   Kontrola plnenia vlastných uznesení 

 

 Pán starosta Seňan  informoval  prítomných, že  inventarizácia  obecného  majetku  prebehla   

 kompletne a stručne  prečítal  výsledky.  
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 4.   Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Veľká Paka za   

       rok 2014 

 

 Hlavná kontrolórka  obce  Dr. Bušinská  prečítala  správu k záverečnému  účtu obce Veľká Paka   

 za rok 2014  

 Pani kontrolórka Dr. Bušinská  navrhla, aby  celoročné  hospodárenie  schválili  bez výhrad . 

 Poslanci  jednohlasne  zobrali na vedomie správu   hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce  

 Veľká Paka.  

 Správa sa prikladá  k zápisnici.  

 

 

 5.   Správa o plnení rozpočtu na rok 2014 

 

 Pán starosta  Seňan  vyhlásil, že  správa bola zverejnená a zaslaná  poslancom. Každý mal 

 možnosť vyjadriť sa. Obec nezaznamenala žiadne pripomienky. 

 Poslanci  jednohlasne  zobrali na vedomie správu  o plnení rozpočtu 2014. 

 Správa sa prikladá  k zápisnici. 

 

 6.   Záverečný účet obce za rok 2014 

 

 Podobne  ako  správa  o plnení  rozpočtu, aj  záverečný  účet bol zverejnený a zaslaný  poslancom    

 na vyjadrenie, povedal  pán starosta Seňan. Žiadne pripomienky obec  nezaznamenala, preto   

 navrhol, aby hlasovali o celoročnom hospodárení obce Veľká Paka za rok 2014 a schválili ho bez   

 výhrad. 

 Hlasovanie poslancov: 

 za:  6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 7.   Správa hlavnej  kontrolórky obce k vykonanej kontrole  

 

 Hlavná kontrolórka  obce  Dr. Bušinská  predniesla  správu o výsledku následnej finančnej 

 kontroly č. 1/2015. Správa sa prikladá  k zápisnici.  

 Pán starosta Seňan  poďakoval  pani kontrolórke  za vyčerpávajúcu správu   a stručne sa vyjadril 

 k jednotlivým bodom. Vznikla krátka diskusia medzi pánom starostom Seňanom  a pani 

 kontrolórkou Dr. Bušinskou, do ktorej  sa zapojili aj poslanci pán Hunka a pán Žilinský. 

 

 8.   Upozornenie hlavnej kontrolórky na hrubé zanedbávanie povinností vyplývajúcich z jej       

       funkcie 

 

 Pán poslanec Žilinský predložil  a prečítal upozornenie hlavnej  kontrolórky na hrubé 

 zanedbávanie povinností vyplývajúcich z jej  funkcie. 

 Pani kontrolórka Dr. Bušinská povedala, že ona mala tie záležitosti prekonzultované a ďalej sa 

 nebude vyjadrovať. Vyhlásila, že sa stretnú s poslancami na súde. 

 Pán poslanec Varga  sa opýtal  pani kontrolórky, či  podľa nej  kontroly boli vykonávané  

 a následné správy vyhotovené v súlade s predpismi, lebo on je toho názoru, že kontrolór by mal  

 všetky zistené  nedostatky prekonzultovať a pomáhať ich  vyriešiť.  

 Pani kontrolórka Dr. Bušinská povedala, že poukazovala na chyby, ktoré už  stokrát 

 preberala s pracovníčkami a predsa sa opakujú. 

 Občan obce pán  Domonkoš sa viac krát vyjadril, že obec robí podvody. 

 Pán starosta Seňan  ho odmietol a povedal, že bude mať na to možnosť v bode „Diskusia“. 
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 Hlasovanie poslancov o upozornení hlavej kontrolórky: 

 za:  5 

 proti: 0 

 zdržal sa: 1 ( Hunka ) 

 

 Následne pán starosta Seňan  odovzdal  upozornenie do rúk  hlavnej  kontrolórky, ktorá 

 prevzatie  potvrdila svojím podpisom. 

 Upozornenie sa prikladá k zápisnici.  

 

 9.   Odvolanie hlavnej kontrolórky obce Veľká Paka 

 

 Pán starosta Seňan  navrhol, aby hlasovali  o návrhu  pána poslanca Žilinského o odvolaní  

 hlavnej kontrolórky obce. 

 

 Hlasovanie poslancov: 

 za:  4 

 proti: 0 

 zdržal sa: 2 ( Hunka ,Varga ) 

 

  

 10. Návrh komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej  

       politiky na pridelenie nájomných bytov v 12 BJ 

 

 Predsedkyňa  komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej  

 politiky pani  Kosťová predložila návrh komisie na pridelenie nájomných bytov v 12 BJ. 

 Návrh sa prikladá k zápisnici.  

 Poslanci  hlasovali  o návrhu pridelenia nájomných bytov nasledovne:  

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 11. Rôzne 

 a/   Žiadosť pána Michala Urbana o natiahnutie asfaltu /betónu/ na prístupovú cestu 

 

 Pán starosta Seňan  oboznámil prítomných so žiadosťou  pána Michala Urbana o natiahnutie  

 asfaltu /betónu/ na prístupovú cestu od železničného  priecestia k rodinnému domu súp. č. 200 

 v katastrálnom území  Veľká Paka. Povedal, že navrhuje  preložiť žiadosť do vysporiadania  

 pozemkov pod cestou. 

 Hlasovanie poslancov  o preložení  žiadosti: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 b/   Žiadosť pána Petra Špirocha o spevnenie prístupovej  cesty 

 

 Pán starosta Seňan  informoval ostatných, že pán  Peter Špiroch  podal  žiadosť o spevnenie  

 prístupovej  cesty vedúcej  k domu súp. č. 21 v katastrálnom  území  Čukárska Paka. Povedal,  

 že  obec  spoločne  so  združením  ZOHŽO OH má  v záujme  opraviť cestu  smerom na skládku. 

 Od  firmy Skanska má obec predbežne  sľúbený drvený asfalt, ktorý by  mohli využiť na  

 spevnenie takých prístupových ciest, preto navrhol, aby  žiadosť pána Špirocha preložili .  

 Hlasovanie poslancov  o preložení  žiadosti: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 
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 c/   Žiadosť  pána  Jozefa Jurányiho o finančný príspevok na oplotenie v uličke 

 

 Pán starosta Seňan  oboznámil prítomných so žiadosťou  pána Jurányiho  o finančný  príspevok 

 na oplotenie pozemku. Povedal, že  pozemok nie je obecný, ale mali by prehodnotiť  možnosť  

 poskytnutia  príspevku  z dôvodu, že sa nachádza pri malej uličke, ktorú používajú obyvatelia  

 obce. 

 Pani poslankyňa Kosťová navrhla, aby zistili cenu  opravy. 

 Pán poslanec Žilinský dodal, že pán Jurányi  nie je sám, má spoluvlastníkov. Upozornil  

 ostatných, že pri poskytovaní príspevkov musia rátať s tým, že keď  vyhovejú  jednému, prídu   

 aj ďalší so žiadosťami.  

 Pán starosta  Seňan  navrhol, aby hlasovali o preložení žiadosti. 

 

 Hlasovanie poslancov  o preložení  žiadosti: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 d/   Žiadosť o podporu  MČ Bratislava – Vrakuňa  o vstúpení do štrajkovej pohotovosti 

 

 Pán starosta  Seňan  stručne oboznámil prítomných so žiadosťou  MČ Bratislava – Vrakuňa 

 o vstúpení do štrajkovej  pohotovosti.  V MČ Bratislava – Vrakuňa sa nachádza skládka toxického  

 odpadu bývalých Chemických závodov Juraja Dimitrova a spôsobuje nebezpečenstvo pre   

 podzemnú vodu, preto  pán starosta navrhol, aby hlasovali o vstúpení do štrajkovej pohotovosti. 

 Pán poslanec Varga sa opýtal, čo to znamená  pre obec. 

 Pán  starosta Seňan  povedal, že pri vyvíjaní  tlaku na orgány budú môcť počítať s našou  

 podporou . 

 

 Hlasovanie poslancov  o vstúpení do štrajkovej  pohotovosti: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 e/   Žiadosť pani Rozálie Tomovičovej o súhlas s dočasným oplotením   

 

 Pán starosta  Seňan  informoval ostatných, že pani Tomovičová žiada súhlas na 

 dočasné oplotenie obecného pozemku. Občan obce pán Ing. Tomovič  sa vyjadril, že  požiadali o  

 súhlas z dôvodu  obmedzenia vstupu cudzím osobám, o čo  ich  žiadal  majiteľ susednej  

 nehnuteľnosti. 

 Pán starosta Seňan  navrhol, aby zavolali na rokovanie  majiteľov  pozemkov  danej lokality  

 a následne  opätovne  prerokovali  žiadosť. 

 Hlasovanie poslancov  o preložení  žiadosti: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 f/   Žiadosť pani  Rozálie Tomovičovej o majetkovoprávne vysporiadanie  pozemku  

  

 Pán starosta Seňan  povedal, že  v žiadosti sa jedná  o ten istý pozemok a je potrebné zistiť  

 názor  ostatných majiteľov danej lokality, preto  navrhol, aby žiadosť  preložili na ďalšie  

 zasadanie . 

 Hlasovanie poslancov  o preložení  žiadosti: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 
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 g/   Zmena cenníka  za prenájom kultúrneho  domu Veľká Paka od 01.06.2015 

  

 Pán starosta Seňan  predložil nový cenník, ktorý je doplnený  o ceny za prenájom 

 poťahov na stoličky. Opýtal sa, či  má niekto nejaké poznámky ku zmene  cenníka. 

 Pán poslanec Hunka  sa opýtal, prečo obec kupovala okrúhle obrusy a na základe  čoho bola    

 určená cena. 

 Pán starosta povedal, že  celú sadu kupovala obec za veľmi výhodnú cenu, lebo  cena takej sady   

 sa pohybuje okolo 2000,- Eur. Ďalej uviedol, že on mal predstavu, že kultúrny dom sa dá   

 do poriadku, vyzdobí sa sála, urobia sa fotografie na reklamu a potom budú  môcť zvýšiť  

 cenu  nájomného .  

 Pani Dr. Bušinská poznamenala, že nechápe prečo obec kupovala použitý materiál. 

 Pán starosta Seňan povedal, že síce sa jedná o použitý materiál, ale on sám každý kus prezrel   

 a nenašiel  žiadnu  chybu. Už teraz  má dve objednávky na prenájom a počíta s tým, že sa do  

 roka dvojnásobne vrátia vynaložené  financie. Pán starosta dal návrh na schválenie zmeny  

 cenníka. 

 Hlasovanie poslancov: 

 za: 6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 

 12.  Diskusia 

 

 Pán starosta Seňan  poďakoval organizáciám Grace a DHZ  za pomoc pri vyčistení  obce. 

 Občan obce pán  Domonkoš  vo svojom vystúpení  upozornil na chyby v kúpnej  zmluve, na   

 základe ktorej  sa kupoval materiál do kultúrneho domu, aj na objednávky, ktoré sa týkali  firmy   

 JU&VI, s.r.o. Spýtal sa, prečo sa firma AMJ GROUP, s.r.o., ktorá patrí poslankyni Kosťovej 

 obohacuje na obci. Pán starosta Seňan odpovedal na otázky. 

 Pán  Domonkoš sa opýtal, v akom stave je projekt rekonštrukcia verejného osvetlenia. 

 Pán starosta Seňan vysvetlil, v akom štádiu je vybavovanie projektu. 

 Pán Domonkoš  povedal, že by sa to malo zverejniť. Pokračoval  s problematikou  lesíka v Malej   

 Pake a opýtal sa, kedy sa tam začne výstavba, lebo v zmenách a doplnkoch územného plánu sa  

 tam počítalo  s výstavbou.  

 Pán starosta Seňan povedal, že on je zásadne proti výstavbe v danej lokalite, kde vždy bolo   

 smetisko a okrem toho ani stromy nechce dať vyrezať.  

 Do diskusie sa zapojil aj poslanec Hunka, ktorý povedal, že sám  pán Seňan st. sa ponúkal, že   

 má človeka na odvoz dreva. Pán poslanec Seňan st. to uviedol na pravú mieru. 

 Pán Domonkoš ďalej upozornil na kosenie parku  v Malej Pake, na stav  detského ihriska   

 v Malej Pake, na pokazenú hojdačku, aj na to, že sa odtiaľ neodvážajú smeti. 

 Do diskusie sa prihlásila občianka obce pani Dr. Bušinská, ktorá poukázala na to, že sa hrubo   

 porušil zákon tým, že organizovali charitatívny ples  a nebolo to nahlásené na príslušných   

 úradoch. Pán starosta Seňan povedal, že ples neorganizovala obec. 

 Občan obce pán Urban  povedal, že on na vlastné  náklady spevnil  cestu, ktorú využívajú  aj   

 ostatní obyvatelia obce. Keďže sa nejedná o obecný pozemok, tak on si môže cestu  uzavrieť.  

 Dodal, že prípadne aj drvený  asfalt  by vyhovoval na ďalšie spevnenie cesty. Upozornil  na to,  

 že pri chodníkoch  na celej ulici nanosili veľa zeminy a keď príde zimné obdobie bude s tým  

 problém, pretože nebude odtekať voda. 

 Občan obce pán Domonkoš  upozornil na to, že  cesta vedľa  lesíka v Malej Pake  je zarastená   

 asi v jednej tretine.  

 Občan  obce pán Bugár  sa prihlásil do diskusie s otázkou prečo dostala perspektívna firma na   

 donášku obedov  pre dôchodcov výpoveď  a ako sa vôbec rozhodovalo o podaní  výpovede, keď   

 o tom  štyria poslanci nevedeli. Pokračoval  s tým , že to bolo zo strany obce zrejme  

 nedomyslené,  pretože dôchodcovia mali zabezpečené obedy aj  cez sviatky a mali na výber zo            

 štyroch jedál. 

 Pán starosta Seňan povedal, že hľadá  najlepšie riešenie na zabezpečenie stravovania, chcel by  
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 nájsť také riešenie, aby si dôchodcovia mohli objednávať obedy od rôznych firiem, ale to sa cez   

 verejné obstarávanie nedá zabezpečiť. 

 Do diskusie sa zapojil aj poslanec Žilinský, ktorý  povedal, že  dovtedy, kým kuchyňa   

 fungovala  v kultúrnom  dome bolo aj  30 -35 stravníkov a potom počet stravníkov začal klesať až   

 na úroveň  13-tich. 

 Pán  Bugár  dodal, že  sú aj takí  dôchodcovia, ktorí  nemajú  inú možnosť a potrebujú pomoc   

 iných. Názor pána Bugára podporili  aj  ďalší občania obce: pani Šaranská, pán Kolláth . 

 Občianka obce  E. Lamiová  sa prihlásila do diskusie, opýtala sa, aké investície plánuje obec  do    

školy. Upozornila na dôležitosť oplotenia areálu  kvôli zvýšenej premávke a pohybu ľudí. Ďalej sa   

opýtala, v akom stave je kolaudácia kanalizácie. 

 Pán starosta  Seňan  povedal, že sa stotožňuje  s jej názorom, aj podľa neho  je oplotenie veľmi   

 dôležité a kolaudácia kanalizácie  sa vybavuje . 

 Občianka obce pani Dr. Bušinská poznamenala, že nechápe ako je to možné, že jej budúci   

 sused  nemôže  nájsť  prípojku na kanalizáciu.  

 Občan  obce Domonkoš vyhlásil, že obec protiprávne  vyberá peniaze za používanie kanalizácie. 

 Následne sa nemiestne vyjadril na stranu obyvateľa  obce pána V. Tótha. 

 Pán starosta Seňan  požiadal pána Domonkoša, aby neurážal spoluobčanov a následne mu 

 odobral slovo, tým uzavrel diskusiu .  

 

 13.  Návrhy uznesení 

    

Uznesenia  zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

obce Veľká Paka zo dňa 28. 05. 2015 
           

         Obecné zastupiteľstvo na svojom štvrtom zasadnutí  prerokovalo:  
  

 
 
 1.   Voľba návrhovej komisie 

 2.   Kontrola plnenia vlastných uznesení 

 3.   Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Veľká Paka za rok 2014 

 4.   Správa o plnení rozpočtu na rok 2014 

 5.   Záverečný účet obce za rok 2014 

 6.   Správa hlavnej  kontrolórky obce k vykonanej kontrole č. 1/2015 

 7.   Upozornenie hlavnej kontrolórky na hrubé zanedbávanie povinností vyplývajúcich z jej  funkcie 

 8.   Odvolanie hlavnej kontrolórky obce Veľká Paka 

 9.   Návrh komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej politiky                                   

       na pridelenie nájomných bytov v 12 BJ 

 10. Rôzne 

 a/   Žiadosť pána Michala Urbana o natiahnutie asfaltu /betónu/ na prístupovú cestu 

 b/   Žiadosť pána Petra Špirocha o spevnenie prístupovej  cesty 

 c/   Žiadosť  pána  Jozefa Jurányiho o finančný príspevok na oplotenie v uličke 

 d/   Žiadosť o podporu  MČ Bratislava – Vrakuňa  o vstúpení do štrajkovej pohotovosti 

 e/   Žiadosť pani Rozálie Tomovičovej o súhlas s dočasným oplotením   

 f/   Žiadosť pani  Rozálie Tomovičovej o majetkovoprávne usporiadanie  pozemku  

 g/   Zmena cenníka  za prenájom kultúrneho  domu Veľká Paka od 01.06.2015 
 
 

1.  Voľba návrhovej komisie 
Uznesenie č. 31 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 volí: 

     a) predsedu návrhovej komisie: Alexandra Hunku  

     b) členov  komisie: Ing. Ladislava Kalinu  a  Júliusa Vargu 

 
Hlasovanie:   

za:  6 
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proti: 0 

zdržal sa: 0 
 
 

2.  Kontrola plnenia vlastných uznesení 
Uznesenie č. 32 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

berie na vedomie  informáciu  starostu o výsledkoch dokončenej  inventarizácie za rok 2014. 
 

 

 

 

 
 
 

3.  Stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Veľká Paka za 

rok 2014 

Uznesenie č. 33 
 Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake:  

 berie na vedomie stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Veľká   

 Paka za rok 2014. 

 

 

 

 4.   Správa o plnení rozpočtu na rok 2014 
Uznesenie č. 34 

  Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake:  

  berie na vedomie  správu  o plnení rozpočtu na rok  2014. 

 
 

 

 5.  Záverečný účet obce za rok 2014 
Uznesenie č. 35 

 Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

 schvaľuje  celoročné hospodárenie  obce Veľká Paka za rok 2014 bez výhrad. 

 Hlasovanie:   

 za:  6 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 
 

 

6.  Správa hlavnej  kontrolórky obce k vykonanej kontrole č. 1/2015 
Uznesenie č. 36 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake : 

berie na vedomie  správu hlavnej  kontrolórky obce k vykonanej kontrole č. 1/2015 . 
 

 

7.  Upozornenie hlavnej kontrolórky na hrubé zanedbávanie povinností vyplývajúcich 

z jej  funkcie 
Uznesenie č. 37 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

A/ schvaľuje  upozornenie hlavnej  kontrolórky na hrubé  zanedbávanie povinností vyplývajúcich 

z jej  funkcie  

 

Hlasovanie:   

za:  5 

proti: 0 

zdržal sa: 1 ( Hunka ) 
 



 10 

Upozornenie bolo  odovzdané osobne na zasadnutí do rúk pani hlavnej kontrolórky, 

ktorá písomne potvrdila prevzatie .  
 

 

       8. Odvolanie hlavnej kontrolórky  obce  Veľká Paka 
Uznesenie č. 38 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

A /odvoláva  hlavnú kontrolórku obce PaedDr. Danielu Bušinskú,  podľa §18a, ods. 9, písm. b), zák. 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, pre  hrubé zanedbávanie svojich povinností 

vyplývajúcich z jej  funkcie . 
 

Hlasovanie:   

za:  4 

proti: 0 

zdržal sa: 2 ( Hunka, Varga) 
 

9.  Návrh komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej 

politiky na pridelenie nájomných bytov v 12 BJ 
Uznesenie č. 39 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

schvaľuje  návrh  komisie školstva, mládeže, kultúry, športu, sociálno-zdravotnej a bytovej politiky 

na pridelenie nájomných bytov v 12 BJ. 

 

Hlasovanie:   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Pridelenie nájomných bytov bolo odsúhlasené  nasledovným osobám:  
 

Mihalovičová Marcela, bytom  Malá  Paka 85 

Vlčeková Tatiana, bytom Veľká  Paka 183 

Mezeiová Silvia, bytom Veľká Paka 196 

Duchajová Barbora, bytom Veľká Paka 339 

Jurányiová Rozália, bytom Veľká Paka 270 

Hunková Hana, bytom  Veľká Paka 297 

Lamiová Iveta, bytom Veľká Paka 269 

Szenyanová Sidónia, bytom Veľká Paka 296 

Pénzes Tibor, bytom Dunajská 1064/45 , Šamorín  

Ružička Pavol, bytom  Komársky rad 806 , Vrakúň 

Szabóová Júlia, bytom  Kvetoslavov 43 

Duchoň Igor, bytom Rozvodná 9 , Bratislava 
 

8.  Žiadosť pána Michala Urbana o natiahnutie asfaltu /betónu/ na prístupovú cestu   
Uznesenie č. 40 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

prekladá  žiadosť  pána Michala Urbana o natiahnutie asfaltu / betónu / na prístupovú cestu od  

železničného  priecestia k rodinnému domu súp. č. 200 v katastrálnom území  Veľká Paka do 

vysporiadania  pozemkov pod cestou.  
 

Hlasovanie:   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
 

9.   Žiadosť pána Petra Špirocha o spevnenie prístupovej  cesty  
Uznesenie č. 41 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

prekladá  žiadosť  pána Petra Špirocha  o spevnenie prístupovej  cesty vedúcej  k domu  

súp. č. 21 v katastrálnom  území  Čukárska Paka z dôvodu  prísľubu dodania asfaltovej drte. 
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Hlasovanie:   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
 

 

10. Žiadosť  pána  Jozefa Jurányiho o finančný príspevok na oplotenie v uličke 
Uznesenie č. 42 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

prekladá  žiadosť  pána  Jozefa Jurányiho o finančný príspevok na rekonštrukciu oplotenia  jeho  

pozemku v uličke s tým, že na nasledujúcom zasadnutí po zistení cenovej  relácie  opravy bude 

o žiadosti opätovne rokovať.  
 

Hlasovanie:   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
 

 

11. Žiadosť o podporu  MČ Bratislava – Vrakuňa  o vstúpení do štrajkovej pohotovosti 
Uznesenie č. 43 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

vstupuje dňom 28.05.2015  do časovo neobmedzenej štrajkovej pohotovosti uvedomujúc si  

nezvratné dôsledky na zdraví občanov a životnom prostredí, pre Vládu SR neustále odkladanou 

a dlhodobo neriešenou masívnou a mimoriadne nebezpečnou haváriou starej chemickej skládky 

CHZJD v katastri Mestskej časti Bratislava – Vrakuňa .  
 

Hlasovanie:   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
 

12. Žiadosť pani Rozálie Tomovičovej o súhlas s dočasným oplotením   
Uznesenie č. 44 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

A/prekladá  žiadosť  pani Rozálie Tomovičovej o súhlas s dočasným oplotením  pozemku par. č. 

192/18 v katastrálnom území Veľká Paka. 

 

Hlasovanie :   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

 

B/ukladá obecnému úradu pozvať na rokovanie každého majiteľa danej lokality na deň 03.06.2015. 
 

 

13. Žiadosť pani  Rozálie Tomovičovej o majetkovoprávne usporiadanie  pozemku 
Uznesenie č. 45 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

A/prekladá  žiadosť  pani Rozálie Tomovičovej o majetkovoprávne  usporiadanie pozemku par.č. 

192/18 v katastrálnom území Veľká Paka .   
 

 

Hlasovanie :   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa:  0 
 

B/ukladá obecnému úradu pozvať na rokovanie každého majiteľa danej lokality na deň 03.06.2015. 
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14. Zmena cenníka  za prenájom kultúrneho  domu Veľká Paka od 01.06.2015 
Uznesenie č. 46 

Obecné zastupiteľstvo vo Veľkej Pake: 

schvaľuje  zmenu cenníka za prenájom kultúrneho domu Veľká Paka od 01.06.2015 . 
 

Hlasovanie:   

za: 6 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

 

 

 

                                       Po vyčerpaní programu rokovania a schválení uznesení starosta obce      

                                 poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

                              Ivan Seňan                                                                              Milan Žilinský 

                             starosta obce                                                                             zástupca starostu 

 

                

 

 

                       Overovatelia :            Ivan Seňan st 

 

 

 

 

                                                          Alena Kosťová  

 

 

 

 

                       Zapísala:  Rozália Gašpareková 


